
 

                                    Raad van Betrokkenheid 

Pagina 1 van 2 

 

 

 

 

 

 

Verslag bijeenkomst Raad van Betrokkenheid op 18 september 2013, 18.30-20.00 Spoorzone Tilburg 

 

Aanwezig: 

John Stubenitsky (Breda) 

HWﾐヴ┞ LｷWHヴWｪデゲ ふげゲ-Hertogenbosch) 

Willem Bongaarts, Maarten van den Tillaert, Ali Yenice (Tilburg) 

Wim van de Donk (vz), Geert Lenders (secr.) 

 

Afwezig m.k.: 

Maarten Janssen, Henriëtte Verouden (Helmond) 

Arnold Raaijmakers, Marcel Punte (Eindhoven) 

Marianne van der Sloot ふげゲ-Hertogenbosch) 

Tim Kouthoofd, Paul van Liempd (Provincie) 

 

 

 

Vooraf (agendapunt 2) 

We waren te gast bij de European Social Innovation Week in de Tilburgse Spoorzone. 

Voorafgaand aan de vergaderagenda gaven studenten van de NHTV een presentatie van voorbeelden 

van social innovation uit de provincie, en vertelde initiator van de week Bert van Helvoirt over de tot 

standkoming, inhoud en doelen van de ESIW (was geagendeerd als agendapunt 2). 
 

 

1. Opening 

 

3. Verslag bijeenkomst 19 juni 2013 

Ongewijzigd vastgesteld. De voorzitter meldt dat het verslag nu openbaar is en verzoek de leden van 

de Raad van Betrokkenheid het te delen met de collega raadsleden van hun stad. 

 

4. Gedachtenwisseling n.a.v. uitslag en opbrengsten van de kandidatuur als culturele hoofdstad 

van Europa 

Wim van de Donk meldt dat veel partijen die hij na de uitslag heeft gesproken, de energie voelen die 

de kandidatuur heeft losgemaakt, en daar graag op voortbouwen. Hij noemt vertegenwoordigers van 

het bedrijfsleven, maar ook Den Haag, waar men onder de indruk is van de stedelijke samenwerking. 

Hij pleit er voor de relaties tussen raden en Provinciale Staten nu vast te houden. De vorm waarin 

zou afhankelijk moeten zijn van de inhoud die deze samenwerking nu kan krijgen. Dit is een politieke 

kwestie, waarvoor de portefeuillehouders en de colleges in de traditionele aanpak nu aan zet zijn.  
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EIｴデWヴが SW ‘;;S ┗;ﾐ BWデヴﾗﾆﾆWﾐｴWｷS ｷゲ ﾃ┌ｷゲデ ﾗヮｪWヴｷIｴデ ﾗﾏ ┣ﾗげﾐ HWﾉ;ﾐｪヴｷﾃﾆWが Bヴ;H;ﾐデHヴWSW ﾗﾐデ┘ｷﾆﾆWﾉｷﾐｪ 
niet alleen een zaak van bestuurders te laten zijn. 

Ali Yenice (Tilburg) waarschuwt dat actie nodig is om te voorkomen dat de financiële inzet van de 

steden speelbal van de verkiezingen wordt. Het veld wil wat aangewakkerd is voortzetten, m.n. 

samenwerking tussen de steden. 

Maarten van den Tillaert (Tilburg) geeft aan dat er bij de politiek begrip bestaat voor knelpunten in 

cultuur in de stad. Daarnaast wil hij echter aandacht voor stad-overstijgende elementen die 

raadsbreed aanspreken, zoals de spoorzones 

Henry Liebregts ふげゲ-Bosch) pleit voor grip houden op de bereikte gezamenlijkheid in BrabantStad. Als 

voorbeeld noemt hij zoeken van elementen op BrabantStadniveau in het Jheronimus Bosch 500-

project. 

Wim van de Donk hoopt dat PS ook even pas op de plaats zullen maken. Als de steden nu 

vasthouden helpt dat PS om over de streep te komen. Hij pleit voor investeren in regie zodat er een 

gemeenschappelijke agenda en profiel blijft en een verhoopte nieuwe invulling niet te individueel 

uitpakt. Het zou goed zijn als raden en PS het signaal voor  een opdracht aan de colleges voor een 

nieuw plan geven. Oog hebben voor de opbrengst en die koesteren. 

Een voordeel van de huidige situatie is dat we de gemeenschappelijke agenda kunnen maken en 

uitvoeren vrij van wat je voor een externe jury moet doen.  En we hebben elkaar al veel beter leren 

kennen. 

De Young Ambassadors (scholieren die als ambassadeurs voor de kandidatuur door de provincie 

trokken) ontmoeten bij hun leeftijdsgenoten veel vanzelfsprekender begrip voor het verhaal , dan bij 

oudere generaties. Zij willen brief aan de colleges sturen met een pleidooi voor dóórgaan. 

John Stubenitsky meldt vanuit Breda nog geen signalen over andere aanwending van de middelen. 

Willem Bongaarts (Tilburg) stelt voor om in de raden en PS te onderzoeken of de 

volksvertegenwoordigingen initiatief richting de colleges willen nemen om opbrengsten niet verloren 

te laten gaan. 

 

Conclusie is dat een nieuwe opdracht dus in samenhang tussen de steden, en in het bijzonder hun 

culturele vermogens moet worden ontwikkeld; samenwerken, vernieuwingskracht en innovatie 

blijven kernwoorden. 

 

5. Toekomst van het overleg tussen raden en PS in BrabantStad-verband 

De vraag of met het oog op de genoemde opbrengsten, ook op het niveau de samenwerking, overleg 

in de vorm van de huidige Raad van Betrokkenheid vastgehouden moet worden, wordt door alle 

;;ﾐ┘W┣ｷｪW ヴ;;SゲﾉWSWﾐ ┗ﾗﾉﾏﾗﾐSｷｪ ﾏWデ けﾃ;げ HW;ﾐデ┘ﾗﾗヴSく EWﾐ ┗ﾗﾗヴゲデWﾉ ┗ﾗﾗヴ ﾗ┗WヴﾉWｪ ┗ﾗﾉｪデく 
 

6. Rondvraag/sluiting 

Geen inhoudelijke punten 


